
 
 

Interpellation S – Är SD, M, KD och Sjukvårdspatiet nu redo att prioritera 
kvinnosjukvården? 
 
När Socialdemokraterna styrde Region Gävleborg var organisationen bäst i landet på att korta köer i 
sjukvården. Det ser på det stora hela fortfarande ganska bra ut när det gäller vårdköernas minskande. 
 
Men ett område sticker ut, där inga förbättringar verkar ske, nämligen kvinnosjukvården. Enligt den 
senaste redovisningen vid Hälso- och sjukvårdsnämnden (HSN) är det enbart 51% av de väntande som 
får komma till vården inom 90 dagar. För ett år sedan var det 57%. Det är alltså allt fler kvinnor som 
står i kön trots att SD, M, KD och Sjukvårdspartiet (SVG) säger sig prioritera kvinnosjukvården. 
 
Detta måste betraktas som ett misslyckande. 
 
Jag frågar därför ordförande HSN följande: 
 

1. Varför har kvinnosjukvården så låg prioritet hos SD, M, KD och SVG trots att ni lovat att 
prioritera kvinnors hälsa? 

2. Är SD, M, KD och SVG redo att nu istället prioritera kvinnosjukvården? 
3. Hur ser i så fall planen ut för att vända den negativa trenden och minska köerna till 

kvinnosjukvården? 
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